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WO-ZA.0022.32.2013 
Protokół Nr 118/13 

Zarządu Powiatu Gostyńskiego 
z dnia 3 października 2013 r. 

 
Ad 1) 
Sto osiemnaste posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego otworzył Starosta Robert Marcinkow-
ski o godz. 13:00. 
 
Ad 2) 
Starosta stwierdził, że Zarząd jest władny podejmować uchwały, gdyż jest zachowane quorum.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad 3) 
Starosta przedstawił proponowany porządek posiedzenia Zarządu.  
Skarbnik Pani Eleonora Gościniak zaproponowała dodanie punktów: 
6g) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian bu-

dżetu i w budżecie powiatu na 2013 r., 
6h)  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wie-

loletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2013-2022, 
Sekretarz Pan Leszek Maliński zaproponował dodanie punktów: 
5 j)  Rozpatrzenie wniosku Naczelnika Wydziału Zarządzania i Inwestycji w sprawie ponownego 

zajęcia stanowiska w sprawie pokrycia kosztów wymiany okien w mieszkaniu położonym w 
Ciołkowie, 

7c) Zapoznanie z informacją Wydziału ABG dotyczącą miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego w Czachorowie, 

7d) Zapoznanie z informacją Wydziału ABG dotyczącą miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru farmy wiatrowej w obrębie gminy Pępowo. 

Starosta Pan Robert Marcinkowski zaproponował dodanie punktu: 
8) Omówienie tematu dotyczącego budżetu obywatelskiego. 
 
Propozycje dodania punktów przyjęto w wyniku głosowania: 4 głosy „za”, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 
Porządek posiedzenia ze zmianami przyjęto w wyniku głosowania: 4 głosów „za”, przy 1 
głosie wstrzymującym. 
Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad 4) 
Protokół Nr 117/13 z dnia 23 września 2013 r. przyjęto w wyniku głosowania – 5 głosów „za”. 
 
Ad 5 a)  
Wniosek Kierownika Młodzieżowej Świetlicy Środowiskowej w Pogorzeli w sprawie wyrażenia zgo-
dy na zmianę siedziby i użyczenie od Urzędu Miejskiego w Pogorzeli pomieszczeń mieszczących 
się w budynku urzędu z przeznaczeniem na Świetlicę przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Siko-
ra. (nr sprawy: WO-ZA.0123.5.2013). 
Poinformował, że Młodzieżowa Świetlica Środowiskowa w Pogorzeli funkcjonuje od 1 stycznia 
2013 r. Decyzją Zarządu Powiatu Gostyńskiego z dnia 25 października 2012 r. została utworzona ze 
struktur Domu Dziecka w Bodzewie jako odrębna jednostka samorządowa. Obecnie Młodzie-
żowa Świetlica Środowiskowa w Pogorzeli mieści się w Domu Katechetycznym należącym do 
Parafii pod wezwaniem Św. Michała Archanioła w Pogorzeli. 
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Zgodnie z umową zawartą z Parafią świetlica ponosi miesięczną opłatę za zużytą energię elek-
tryczną i ogrzewanie w wysokości 450,00 zł. Rocznie stanowi to koszt 5.400,00 zł. W okresie zi-
mowym w pomieszczeniach jest bardzo zimno, a korzystanie z bieżącej wody jest niemoż-
liwe. Brak ogrzewania, a także dostępu do bieżącej wody uniemożliwia prawidłowe funkcjonowa-
nie placówki. Ograniczenia te sprawiają, iż dzieci i młodzież uczęszczająca na świetlicę nie 
może w pełni rozwijać swoich zainteresowań, jak również korzystać z wszystkich atrakcji jakie 
świetlica oferuje. Na stanie Młodzieżowej Świetlicy Środowiskowej w Pogorzeli znajdują się mie-
dzy innymi: stół bilardowy, stół do ping-ponga oraz piłkarzyki, z których korzystanie jest utrudnio-
ne, gdy dziecko ubrane jest w „ciepłą kurtkę". Ponadto świetlica zapewnia pomoc w odrabianiu 
zadań domowych dzieciom z problemami edukacyjnymi. Przenikliwe zimno panujące w po-
mieszczeniach sprawia, że realizacja tego zadania jest znacznie utrudniona. 
W związku z powyższym zasadnym jest wynajem innego lokalu, w którym dzieci bez względu na 
porę roku będą miały dostęp do bieżącej wody oraz w okresie zimowym będą mogły przebywać 
w ciepłych pomieszczeniach. Urząd Miejski w Pogorzeli dysponuje lokalem, w którym miesz-
czą się: dwie sale, toaleta oraz dwa korytarzyki, z których jeden będzie pełnił funkcję aneksu 
kuchennego. Burmistrz Pogorzeli Pan Piotr Curyk jest zainteresowany przeznaczeniem tych 
pomieszczeń na świetlicę. Chciałby, aby odbyło się to na zasadzie podpisania przez strony 
umowy użyczenia lokalu. Użyczenie nastąpiłoby nieodpłatnie, a Młodzieżowa Świetlica Środowi-
skowa w Pogorzeli miałaby ponieść jedynie koszty związane z zakupem energii elektrycznej, 
ogrzewania i wody. Umowa zawarta ma być na czas nieokreślony. 
Niezbędne jest jednak dostosowanie tych pomieszczeń do celów świetlicy. Należy w dwóch 
pomieszczeniach położyć panele, jedną salę odmalować, a także zakupić wyposażenie anek-
su kuchennego oraz niezbędne stoliki i krzesła. Przewidywany łączny koszt wyniesie 
10.000,00 zł. 4.000,00 zł posiada Młodzieżowa Świetlica Środowiskowa w Pogorzeli. Braku-
jące 6.000,00 zł. chce przeznaczyć ze swoich zaoszczędzonych środków, za zgodą Zarządu Po-
wiatu Gostyńskiego, dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu. 
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie.  
Ponadto Zarząd postanowił przekazać sprawę do Wydziału ABG w celu rozwiązania umowy 
najmu z Parafią pod wezwaniem Św. Michała Archanioła w Pogorzeli, w której obecnie mieści 
się Świetlica i przygotowania projektu umowy z Gminą Pogorzela. 
Odpowiedź do wnioskodawcy przygotuje WO-ZA.  
 
Ad 5 b) 
Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Gostyniu w sprawie organizacji nauczania indy-
widualnego dla ucznia klasy I technikum w ZSZ w Gostyniu przedstawił Wicestarosta Pan Janusz 
Sikora (nr sprawy: OS.4352.7.2013). 
 
Opinia Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych 
Przepis art. 71b ust. 5c ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty (tekst jednolity: Dz. U. 
z 2004 r. Nr 256, poz. 2572 ze zmianami) stanowi, iż organizowanie indywidualnego nauczania 
należy do dyrektora szkoły, do której uczęszcza uczeń posiadający orzeczenie o potrzebie indywi-
dualnego nauczania. Dyrektor nauczanie indywidualne organizuje w porozumieniu z organem pro-
wadzącym. Natomiast przepisy Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej i Sportu z dnia 18 
września 2008 r. w sprawie sposobu i trybu organizowania indywidualnego obowiązkowego rocz-
nego przygotowania przedszkolnego i indywidualnego nauczania dzieci i młodzieży (Dz. U. z 
2008r. Nr 175, poz. 1086) określają tygodniowy wymiar godzin zajęć nauczania indywidualnego, 
który wynosi dla szkół ponadgimnazjalnych od 12 do 16 godzin. 
Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gostyniu złożył wniosek o umożliwienie organizacji na-
uczania indywidualnego, do końca I semestru w roku szkolnym 2013/2014, w wymiarze 16 godzin 
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tygodniowo dla ucznia klasy I technikum, która posiada aktualne orzeczenie [nr 31 (2013-2014)] 
o potrzebie indywidualnego nauczania, wydane przez Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną 
w Gostyniu. 
Wydział Oświaty i Spraw Społecznych opiniuje wniosek pozytywnie. 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie.  
Odpowiedzi udzieli Wydział OS.  
 
Ad 5c) 
Wniosek Stowarzyszenia „IMPACT” w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie działań zmierzających 
do utworzenia Warsztatów Terapii Zajęciowej na terenie gminy Krobia przedstawił Wicestarosta 
Pan Janusz Sikora. (nr sprawy: WO-ZA.0023.21.2013) 
 
Opinia Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu 
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu zauważa, że utworzenie warsztatów terapii za-
jęciowej na terenie gminy Krobia będzie korzystne dla rozwoju powiatowego systemu polityki spo-
łecznej, zwłaszcza w obszarze rozwoju ekonomii społecznej. W przypadku powstania WTZ będzie 
to druga tego typu placówka w powiecie gostyńskim, przygotowująca osoby niepełnosprawne do 
wejścia na chroniony rynek pracy (zakłady pracy chronionej, spółdzielnie socjalne, zakłady aktyw-
ności zawodowej).  
Podjęcie przez Zarząd Powiatu Gostyńskiego decyzji o wyrażeniu zgody na podjęcie przez Stowa-
rzyszenie „IMPACT” działań, zmierzających do utworzenia warsztatów terapii zajęciowej, wymaga: 
- po pierwsze ustalenia, czy zmniejszenie liczby uczestników Środowiskowego Domu Samopo-
mocy (z wniosku stowarzyszenia wynika, że ŚDS zmniejszy liczbę uczestników o 15 osób) nie 
wpłynie niekorzystnie na funkcjonowanie ekonomiczne tej placówki, zwłaszcza, że kwota przeka-
zywana przez urząd wojewódzki nie jest wystarczająca do pełnego funkcjonowania tej placówki; 
- po drugie zadeklarowania dofinansowania Powiatu Gostyńskiego w wysokości ok. 50 000 zł co-
rocznie (wg stawek utrzymania uczestnika WTZ na dzień dzisiejszy) do budżetu nowopowstają-
cego WTZ, co w ocenie PCPR wymagałoby również wcześniej dyskusji dotyczącej ustalenia prio-
rytetów w obszarze polityki społecznej, w szczególności w zakresie współpracy z organizacjami 
pozarządowymi, wykonującymi zadania własne powiatu (np. BOIK w Piaskach); 
- po trzecie uzyskania zgody Wojewody Wielkopolskiego na zmniejszenie liczby miejsc  
w ŚDS w Chwałkowie; 
- po czwarte wyjaśnienia losów Domu Pomocy Społecznej w Chwałkowie i Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Chwałkowie w związku z roszczeniami spadkobierców byłych właścicieli, co może 
mieć ewentualny związek z zainteresowaniem samorządu powiatowego pozyskaniem budynków z 
Agencji Rolnej Skarbu Państwa, które jako potencjalną siedzibę WTZ wskazuje również Stowarzy-
szenie „IMPACT”.  
W związku z powyższymi uwagami PCPR w Gostyniu rekomenduje: 
- odłożenie na termin późniejszy decyzji o wyrażeniu zgody Stowarzyszeniu „IMPACT” na podjęcie 
działań, zmierzających do utworzenia warsztatów terapii zajęciowej; 
- wystąpienie do ŚDS w Chwałkowie o przedstawienie analizy finansowej prawidłowości funkcjo-
nowania tej placówki przy zmniejszeniu liczby jej uczestników do 25.  
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił odłożyć wniosek i zobowiązał Po-
wiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu do wystąpienia z pismem do Środowisko-
wego Domu Samopomocy w Chwałkowie o przedstawienie analizy finansowej prawidłowo-
ści funkcjonowania placówki przy zmniejszeniu liczby jej uczestników do 25.  
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Ad 5d) 
Wniosek Środowiskowego Domu Samopomocy w Chwałkowie w sprawie wyrażenia zgody na wy-
konanie prac remontowych przedstawił Wicestarosta Janusz Sikora (nr sprawy: WO-
ZA.0023.23.2013). 
Poinformował, że wniosek dotyczy naprawy tarasu. Dodał, że taras pałacowy, po którym porusza-
jąc się osoby niepełnosprawne uległ zniszczeniu (przecieka, ujawniły się nierówności powstałe po 
wykruszeniu, złuszczeniu i odpadnięciu warstwy pokrywającej) i stanowi zagrożenie dla zdrowia 
poruszających się po nim osób.  
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” wyraził zgodę na wykonanie prac remontowych 
w ramach środków otrzymanych od Wojewody Wielkopolskiego.  
Odpowiedź przygotuje WO-ZA.  
 
Ad 5e) 
Wniosek Bonifraterskiego Ośrodka Interwencji Kryzysowej w Piaskach w sprawie zwiększenia 
środków na działalność Ośrodka w 2014 r. przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora (nr spra-
wy: WO-ZA.0023.22.) 
Poinformował, że Konwent Zakonu Bonifratrów w Piaskach wyraził pisemną zgodę na działalność 
Bonifraterskiego Ośrodka Interwencji Kryzysowej i Wsparcia dla Ofiar Przemocy w Rodzinie w bu-
dynku Zakonu nieodpłatnie przez kolejne 5 lat.  
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił odłożyć wniosek i zobowiązał Po-
wiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu do przedłożenia opinii oraz określenia mi-
nimalnej kwoty niezbędnej do realizacji przedmiotowego zadania.  
Pismo do PCPR przygotuje WO-ZA.  
 
Ad 5f) 
Wniosek Warsztatów Terapii Zajęciowej w Piaskach w sprawie wyrażenia zgody na zakup brakują-
cego lub zużytego sprzętu przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. (nr sprawy: WO-
ZA.0023.24.2013) 
 
Opinia Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu 
Na podstawie § 19 ust. 2 Rozporządzenia Ministra Gospodarki, Pracy i Polityki Społecznej z dnia 25 
marca 2004 r. w sprawie warsztatów terapii zajęciowej, za zgodą powiatu, nie więcej niż 3% środ-
ków Funduszu przeznaczonych na pokrycie rocznych kosztów działalności warsztatu można wy-
korzystać na niezbędną wymianę zużytego wyposażenia warsztatu lub jego dodatkowe wyposażenie. 
Środki Funduszu, w myśl § 19 ust. 2 Rozporządzenia, mogą być wykorzystane na niezbędną wy-
mianę zużytego wyposażenia warsztatu lub jego dodatkowe wyposażenie, jedynie za zgodą powiatu. 
Wniosek nie spowoduje dodatkowych skutków finansowych. 

 
Zarząd w wyniku glosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie. Odpowiedź do 
wnioskodawcy przygotuje WO-ZA.  

 
Ad 5g) 
Wniosek Stowarzyszenia im. Błogosławionego Edmunda Bojanowskiego w Grabonogu w sprawie od-
stąpienia od pobierania opłat za czynsz, ogrzewanie i światło oraz regulowanie czynszu dla Wspólnoty 
Mieszkaniowej „Bliźniak” w Grabonogu, gdzie mieści się biblioteka Muzeum przedstawił Wicestarosta 
Pan Janusz Sikora (nr sprawy: ABG-GN.6845.12.2013)  
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Opinia Wydziału ABG 
Stowarzyszenie im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Grabonogu wystąpiło z pismem o odstąpienie 
od pobierania opłat za czynsz, ogrzewanie i światło przez ZSR w Grabonogu oraz o regulowanie 
czynszu dla Wspólnoty Mieszkaniowej „Bliźniak" w Grabonogu, gdzie swą siedzibę ma biblioteka 
Muzeum. 
Nadmienia się, że Uchwałą Nr 39/310/07 Zarządu Powiatu Gostyńskiego z dnia 29 listopada 
2007 r. wyrażono zgodę Dyrektorowi Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu na użyczenie 
wymienionemu Stowarzyszeniu części działki nr 167/13 o pow. 0,3070 ha, położonej w Grabonogu 
na realizację zadań statutowych. 
Koszty utrzymania nieruchomości winien ponosić biorący do użyczenia, czyli Stowarzyszenie im. 
bł. Edmunda Bojanowskiego. 
Wydział ABG.GN. poprosił o opinię w powyższej sprawie panią Dyrektor, Bożenę Ryczkowską. 
Pani Dyrektor przeciwna jest zwolnieniu Stowarzyszenia z pobierania opłat. Zasugerowała, aby 
Stowarzyszenie miało własne ogrzewanie i prąd i samo by się z tego rozliczało. 
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił odłożyć wniosek do czasu oficjal-
nego przekazania zbiorów muzealnych Powiatowi.  
W związku z powyższym Zarząd zobowiązał Wydział Oświaty i Spraw Społecznych do przy-
gotowania odpowiedniej umowy o przekazanie zbiorów.  
 
Ad 5h) 
Wniosek Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego w sprawie ustawienia znaków in-
formacyjnych wskazujących siedzibę Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej i Kartogra-
ficznej w Gostyniu oraz odmalowanie elewacji budynku przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński 
(nr sprawy: WO-ZA.0023.25.2013). 
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za”, postanowił przekazać wniosek do Wydziału 
Zarządzania i Inwestycji w celu wykonania znaków informacyjnych w miarę posiadanych 
środków. Ponadto Zarząd widzi konieczność wykonania elewacji budynku, jednak w chwili 
obecnej nie ma możliwości finansowych wykonania przedmiotowego zadania. W przypadku 
pozyskania środków unijnych w kolejnych latach zadanie to zostanie zrealizowane.  
Odpowiedzi udzieli WO-ZA.  
 
Ad 5i) 
Wniosek Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w sprawie przyznania 
środków na działalność Zespołu przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora.  
Powiatowy Zespół do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności zwrócił się z prośbą o pokrywanie 
kosztów działalności zespołu w zakresie: 
1) wynagrodzeń bezosobowych (umowy zlecenia zlecone) i zakupu usług pozostałych (wydawanie 

orzeczeń o stopniu niepełnosprawności zlecone) – środki finansowe przeznaczone dla człon-
ków składów orzekających, 

2) zakupu energii (energia elektryczna, gaz), usług pocztowych oraz opłat z tytułu zakupu usług 
telekomunikacyjnych świadczonych w stacjonarnej publicznej sieci telefonicznej. 

Brakująca kwota, która zabezpieczałaby sprawną i nieprzerwaną działalność zespołu do końca 
bieżącego roku to 13 600,00 zł. Z powyższej kwoty 10 800,00 zł przeznaczone zostanie na wyna-
grodzenia dla członków składów orzekających a 2 800,00 zł na opłacenie faktur za usługi.  
Zespół nie będzie posiadał środków finansowych na całość wynagrodzeń członków składów orze-
kających za miesiąc październik i będzie zmuszony wstrzymać od 14 października wydawanie 
orzeczeń. W związku z tym, aby posiedzenia składów orzekających po tej dacie mogły się odby-
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wać w nieprzerwanym ciągu, wymagane jest doręczenie zainteresowanym osobom zawiadomień o 
terminie rozpatrzenia wniosków nie później niż 7 dni przed dniem rozpatrzenia. 
Dotrzymywanie ustawowych terminów rozpatrywania wniosków o wydanie orzeczeń o niepełno-
sprawności i stopniu niepełnosprawności będzie możliwa, jeżeli działalność zespołu prowadzona 
będzie bez zawieszania lub ograniczania procesu orzeczniczego. 
Wicestarosta wyjaśnił, już czterokrotnie została wystosowana prośba do Wojewody Wielkopol-
skiego o zwiększenie dotacji na realizację ustawowych zadań zespołu.  
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił na powyższy cel przeznaczyć kwotę 
13.600 z rezerwy ogólnej oraz z nadwyżki wynagrodzeń Powiatowego Zespołu do Spraw 
Orzekania o Niepełnosprawności. 
Ponadto Zarząd zobowiązał Powiatowy Zespół do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności 
do przygotowania w porozumieniu z Radcą Prawnym Panem Mieczysławem Klupczyńskim 
wystąpienia do Wojewody Wielkopolskiego z przedsądowym wezwaniem do zapłaty.  
Należy również poinformować Wojewodę o wielkości środków przekazanych na działalność 
Zespołu z budżetu Powiatu oraz, że w przypadku braku przekazania środków na działalność 
Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności zadanie to może nie zo-
stać zrealizowane.  
Sprawą zajmie się PZON.  
 
Ad 5j) 
Wniosek Naczelnika WZi w sprawie ponownego zajęcia stanowiska w sprawie pokrycia kosztów 
wymiany okien w mieszkaniu położonym w Ciołkowie przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński.  
Poinformował, że Pani Wanda Grabowska lokatorka przedmiotowego mieszkania zwróciła się 
z wnioskiem o wymianę okien będących w bardzo złym stanie technicznym. Koszt wymiany (cztery 
okna w tym jedno balkonowe) oszacowano na ok. 4.900,00 zł. Ponadto ustalono w porozumieniu z 
Wydziałem ABG, że wielkość zgromadzonych środków na tzw. funduszu remontowym wynosi 
9.696,00 zł.  
 
Zarząd w wyniku głosowania: 4 głosy „za”, przy 1 głosie wstrzymującym wyraził zgodę na 
wymianę okien do kwoty 4.900 zł z funduszu remontowego. 
Odpowiedzi udzieli WZI, a Skarbik przekaże odpowiednie środki do DPS Rogowo w celu 
realizacji wniosku. 
 
Ad 6a) 
Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Nowosolskim przedstawił Wicesta-
rosta Pan Janusz Sikora. (nr sprawy: WO-ZA.0020.42.2013). 
Projekt uchwały dotyczy porozumienia w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków pobytu i wyso-
kości wydatków na jego opiekę i wychowanie.  
 
Uchwała Nr 118/968/13 w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Nowosolskim została 
przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6b) 
Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumień z Powiatem Koneckim przedstawił Wicestarosta 
Pan Janusz Sikora (nr sprawy: WO-ZA.0020.41.2013). 
Projekt uchwały dotyczy przyjęcia dzieci oraz warunków pobytu i wysokości wydatków na opiekę i 
ich wychowanie.  
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Uchwała Nr 118/969/13 w sprawie zawarcia porozumień z Powiatem Koneckim została przy-
jęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 
 
Ad 6c) 
Projekt uchwały w sprawie określenia sposobu wykonania uchwał Rady Powiatu przedstawił Se-
kretarz Pan Leszek Maliński.  
Poinformował, że sposób wykonania uchwał, osoby odpowiedzialne za wykonanie uchwał oraz 
terminy ich realizacji określa załącznik do niniejszej uchwały. 
 
Uchwała Nr 118/970/13 w sprawie określenia sposobu wykonania uchwał Rady Powiatu zo-
stała przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6d) 
Projekt uchwały w sprawie przyznania nagród z okazji Dnia Edukacji Narodowej dla nauczycieli i 
dyrektorów szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Gostyński przedstawił Wi-
cestarosta Pan Janusz Sikora.  
Wicestarosta wyjaśnił, że proponuje się przyznać nagrody z okazji Dnia Edukacji Narodowej 6 dy-
rektorom szkół i placówek oświatowych oraz 6 nauczycielom w kwocie po 2.500,00 zł.  
Starosta zabierając głos poinformował, że jeżeli chodzi o przyznanie nagród dla nauczycieli to nie 
ma zastrzeżeń. Dodał, że rady pedagogiczne pozytywnie zaopiniowały wszystkie kandydatury na-
uczycieli. Zgłosił wątpliwości co do nagród proponowanych dla dyrektorów w związku tym, że mają 
równą wysokość, co nie oznacza, że sprawiedliwie przyznane. Wyjaśnił również, że nie jest prze-
konany, aby co roku nagradzać dyrektorów szkół i placówek oświatowych. Dodał, że nagrodę na-
leży traktować jako coś wyjątkowego, a nie jako dodatek do wynagrodzenia czy jako kolejną wy-
płatę.  
Wicestarosta stwierdził, że jeżeli chodzi o nauczycieli, to oprócz nagrody Zarządu mogą otrzymać 
jeszcze nagrody od dyrektora. Poinformował, że dyrektor takiej możliwości nie ma. Może jedynie 
otrzymać nagrodę Zarządu. Przekonywał, że zarządzanie placówką oświatową, to nie łatwa spra-
wa. Poinformował, że dyrektor nie powinien otrzymać nagrody wówczas, kiedy nie realizuje swoich 
zadań lub przyczyni się do tego, że szkoła o wiele gorzej funkcjonuje. 
Starosta stwierdził, że w takim przypadku dyrektor powinien otrzymać karę.  
Następnie głos zabrał Członek Zarządu Pan Jerzy Ptak. Poinformował, że co do przyznania na-
gród to ma kilka uwag i wniosków zarówno co do dyrektorów jak i nauczycieli. Wyjaśnił, że należy 
zobowiązać Wydział OS do tego, aby głębiej pochylił się nad pracą szkół. Dodał, że funkcjonuje 
takie pojęcie, jak edukacyjna wartość dodana, która jest prostą rzeczą do obliczenia i daje szerszą 
wiedzę na temat, czy uczeń w danej szkole rozwija się, czy jest stagnacja, czy się cofa. Dodał, że 
powinno to być jednym z kryteriów przy ocenie pracy dyrektora placówki. Wyjaśnił także, że są 
placówki gdzie dyrektor zarządza np. 20 pracownikami, a są też takie, gdzie dyrektor pod sobą ma 
80 pracowników. Ponadto stwierdził, że w naszym powiecie jest jedna szkoła, w której niespełna 
połowa uczniów przystąpiła do egzaminu maturalnego. Pan Ptak poinformował, że jeżeli chodzi o 
nauczycieli to tzw. „kolejka” do jej otrzymania jest np. w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej 
krótsza niż w innych placówkach ze względu na mniej zatrudnionych osób.  
Następnie głos zabrał Członek Zarządu Pan Józef Czarnecki. Wyjaśnił, że każdy dyrektor w swojej 
placówce stara się wykonywać pracę jak najlepiej. Dodał, że był zwolennikiem przyznawania dy-
rektorom równych nagród. Jednak zdaniem Pana Czarneckiego wypowiedź Członka Zarządu Pana 
Ptaka zasiała ziarno niepewności, co do przyznania równych nagród. Dodał, że jeżeli chodzi o na-
uczycieli to całkowicie zgadza się z przedmówcą. Podsumowując dodał, że Zarząd jest od tego, 
aby wynagradzać swoich dyrektorów, a dyrektorzy są od tego, żeby wynagradzać swoich nauczy-
cieli. Zdarzają się również takie sytuacje, że za swoje zasługi i wyróżnienia powinni otrzymać na-
grody Zarządu nauczyciele.  
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Następnie głos zabrał członek Zarządu Pan Kazimierz Musielak. Poinformował, że Zarząd głównie 
opiera się na informacjach uzyskanych z Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych i Wydział może 
przedstawić Zarządowi dane dotyczące wyników rankingu szkół, osiągnięć szkół itp. Jeżeli chodzi 
o Poradnię Psychologiczno – Pedagogiczną, to trudno jest ocenić pracę dyrektora w porównaniu 
z dyrektorami innych placówek oświatowych.  
Starosta wyjaśnił, że nie chciałby, aby wywiązał się spór o wyższości dyrektorów szkół nad porad-
nią, ponieważ jest to droga, która nie prowadzi w dobrym kierunku. Dodał, że są to wszystkie na-
sze placówki oświatowe i trzeba na nie spojrzeć ogólnie nie różnicując ich. Wyjaśnił, że bardziej 
chodzi o sposób zarządzania placówką i efekty. Poinformował, że należy opracować wymierne 
kryteria dotyczące: wyników pracy szkoły, edukacyjnej wartości dodanej, skuteczności w rekrutacji. 
Dodał, że są to elementy, które mogą pokazać pracę dyrektora.  
Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Pan Alfred Siama. Poinformował, że nie jest z tego 
systemu przyznawania nagród zadowolony. Wyjaśnił, że czuje niedosyt. Stwierdził, że brakuje 
konkretnych regulaminów. Regulaminy, które obowiązują są bardzo mgliste i w zasadzie każdemu 
nauczycielowi można przyznać taką nagrodę. Wyjaśnił, że nie do końca jest zadowolony, ponie-
waż w szkołach brakuje dyskusji na temat tego, kto taką nagrodę ma otrzymać. Najczęściej wy-
gląda to w ten sposób, że dyrektor placówki pyta grono pedagogiczne w głosowaniu jawnym, czy 
są za tym aby dana osoba otrzymała nagrodę. Powinno to wyglądać nieco inaczej. Dyrektor powi-
nien zapytać grono pedagogiczne kto zasługuje na otrzymanie takiej nagrody.  
Sekretarz stwierdził, że jeżeli nagrody są wypłacane w równiej wysokości dla wszystkich, to nie 
jest nagroda, lecz dodatkowe wynagrodzenie.  
Przewodniczący Rady Powiatu podsumowując wypowiedź stwierdził, że należy stworzyć sprawie-
dliwy system rozdysponowywania nagród.  
Następnie głos zabrał Członek Zarządu Pan Jerzy Ptak. Złożył wniosek o zróżnicowanie nagród 
dla dyrektorów placówek oświatowych oraz zmianę regulaminu w przyszłym roku. 
Wicestarosta zaproponował, aby Dyrektor ZSOiZ w Krobi otrzymał nagrodę Zarządu w wysokości 
3.000 zł (brutto) ze względu na największą liczbę punktów zrealizowanych zgodnie z regulaminem 
przyznawania nagród.  
Starosta Robert Marcinkowski zaproponował, aby Dyrektor ZSS w Brzeziu Pani Wika - Konieczna 
otrzymała nagrodę Zarządu w wysokości 3.000 zł (brutto), ponieważ liczba osób, która ostatnio 
trafia do tej placówki świadczy o tym, że szkoła się rozwija  
Następnie o zabranie głosu poproszono Naczelnika Wydziału OS Pana Marką Smektałę. Naczel-
nik poinformował, że Zarząd może przyznać nagrodę w minimalnej kwocie stanowiącej 60% śred-
niomiesięcznego wynagrodzenia nauczyciela mianowanego. Wynika to z Karty Nauczyciela. Jest 
to kwota 2.348 zł. 
Członek Zarządu Pan Kazimierz Musielak zapytał, czy zdaniem Naczelnika Wydziału OS nagrody 
dla dyrektorów szkół i placówek pedagogicznych powinny być równe. 
Zdaniem Naczelnika Smektały nagrody te powinny być równe.  
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd postanowił przyznać nagrody dyrektorom placówek oraz na-
uczycielom w następujący sposób: 
Panu Maciejowi Marcinkowskiemu - dyrektorowi ZSZ w Gostyniu - 2.500 zł (brutto) 
Pani Lucynie Tęgiej - dyrektorowi ZSO w Gostyniu - 2.500 zł (brutto) 
Panu Lechowi Bemowi - dyrektorowi ZSOiZ w Krobi - 3.000 zł (brutto) 
Pani Bożenie Ryczkowskiej – dyrektorowi ZSR w Grabonogu - 2.500 zł (brutto) 
Pani Małgorzacie Wice-Koniecznej - dyrektorowi ZSS w Brzeziu - 3.000 zł (brutto) 
Pani Krystynie Piaseckiej - dyrektorowi PPP w Gostyniu - 2.500 zł (brutto) 
Pani Beacie Pospieszyńskiej – nauczycielowi ZSO w Gostyniu - 2.500 zł (brutto) 
Pani Alicji Smektała – nauczycielowi ZSOiZ w Krobi - 2.500 zł (brutto) 
Panu Maciejowi Furmanowi – nauczycielowi ZSR w Grabonogu - 2.500 zł (brutto) 
Pani Ewie Mayer – nauczycielowi ZSS w Brzeziu - 2.500 zł (brutto) 
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Pani Hannie Wieczorek – nauczycelowi PPP w Gostyniu - 2.500 zł (brutto) 

Ponadto Zarząd zobowiązał Wydział Oświaty i Spraw Społecznych do opracowania bardziej 
precyzyjnego regulaminu nagradzania, który pozwoli lepiej zdiagnozować osiągnięcia po-
szczególnych dyrektorów i nauczycieli, zgodnie z sugestiami zgłoszonymi przez członków 
Zarządu.  
 
Uchwała Nr 118/971/13 w sprawie przyznania nagród z okazji Dnia Edukacji Narodowej dla 
nauczycieli i dyrektor szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Gostyński 
została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6e) 
Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż 
spółdzielczego własnościowego prawa do lokalu mieszkalnego położonego w Rawiczu przedstawił 
Sekretarz Pan Leszek Maliński. 
 
Uchwała Nr 118/972/13 w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu ustanego nieograniczo-
nego na sprzedaż spółdzielczego własnościowego prawa do lokalu mieszkalnego położo-
nego w Rawiczu została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6f) 
Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż spół-
dzielczego własnościowego prawa do garażu położonego w Gostyniu przedstawił Sekretarz Pan 
Leszek Maliński.  
 
Uchwała Nr 118/973/13 w sprawie ogłoszenia przetargu ustnego nieograniczonego na sprze-
daż spółdzielczego własnościowego prawa do garażu położonego w Gostyniu została przy-
jęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6g) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian budżetu i w 
budżecie powiatu na 2013 r. przedstawiła Pani Eleonora Gościniak Skarbnik Powiatu.  
Poinformowała, że w związku z podjęciem uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zacią-
gnięcia kredytu długoterminowego konieczne jest zwiększenie przychodów i rozchodów powiatu na 
rok 2013. Zmiana przychodów i rozchodów pozwoli uzyskać pozytywną opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, która jest niezbędna do uruchomienia procedury zamówień publicznych i roz-
strzygnięcia przetargu do grudnia 2013 r. Okres trwania realizacji zamówień publicznych wynosi 40 
dni.  
 
Uchwała Nr 118/974/13 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian 
budżetu i w budżecie powiatu na 2013 r. została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów 
„za”. 
 
W celu niezwłocznego przystąpienia do realizacji procedury przetargowej na kredyt Zarząd 
postanowił wystąpić z wnioskiem do Przewodniczącego Rady Powiatu Gostyńskiego o zwo-
łanie sesji nadzwyczajnej. 
 
Ad 6h) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2013-2022 przedstawiła Pani Eleonora Gościniak Skarbnik Powiatu. 
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Uchwała Nr 118/975/13 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmia-
ny Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-2022 została przyjęta w wyniku głosowa-
nia: 5 głosów „za”.  
 
Ad 7a) 
Zarząd zapoznał się z informacją Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych w sprawie wyników eg-
zaminu potwierdzającego kwalifikacje zawodowe w szkołach prowadzących kształcenie zawo-
dowe, dla których Powiat Gostyński jest organem prowadzącym. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad 7b) 
Informację Wydziału ABG dotyczącą oczekiwania spadkobierców Dobrogosta Lossowa co do ceny 
za zespół pałacowo-parkowy położony w Grabonogu przedstawił Pan Andrzej Pospieszyński.  
Poinformował, że w dniu 27 września 2013 r. pan Wojciech Zieliński - reprezentujący spadkobier-
ców Dobrogosta Lossowa przesłał oczekiwania co do ceny za zespół pałacowo - parkowy poło-
żony w Grabonogu. Jego mocodawcy są gotowi sprzedać Powiatowi nieruchomość za cenę 
2 500 000 zł - płatną jednorazowo. Istnieje możliwość rozłożenia tej kwoty na raty, ale wymagać to 
będzie osobnych negocjacji co do wysokości oprocentowania rat.  
Zdaniem Pana Pospieszyńskiego kwota 2.500.000 zł jest ceną wygórowaną. Ponadto musiałyby 
zostać podjęte działania w celu ewentualnego pozyskania środków na spłatę, które zostaną wyne-
gocjowane ze spadkobiercą. Pan Pospieszyński zasugerował, aby w pierwszej kolejności prze-
prowadzić rozmowy z Wojewodą Wielkopolskim, ponieważ przedmiotowa nieruchomość była użyt-
kowana przez samorząd dopiero od 1999 r. Od tego czasu były ponoszone tam nakłady finan-
sowe. Pan Pospieszyński dodał, że jeżeli nie zostanie podpisana ugoda, to sprawa znajdzie swój 
finał w sądzie.  
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” zobowiązał Wydział ABG do: 
1) wystąpienia z pismem do Pana Wojciecha Zielińskiego reprezentującego spadkobierców 
Dobrogosta Lossowa o przesłanie sporządzonego przez licencjonowanego rzeczoznawcę 
majątkowego operatu szacunkowego. Ponadto zdaniem Zarządu Powiatu kwota 2.500.000 zł 
jest zdecydowanie zawyżona i nie uwzględnia wszystkich poniesionych przez powiat nakła-
dów. W związku z powyższym niezbędne jest uzyskanie przedmiotowego operatu w celu 
ustosunkowania się do niego i sporządzenia własnego dokumentu. Po sporządzeniu doku-
mentacji Zarząd Powiatu będzie mógł przystąpić do negocjacji.  
2) wystąpienia do Wojewody Wielkopolskiego z pismem informującym o oczekiwaniach 
spadkobierców i poniesionych nakładach oraz o tym, że Powiat Gostyński będzie występo-
wał z wnioskiem o ewentualną rekompensatę i zwrot częściowo poniesionych nakładów.  
3) przygotowania oficjalnego stanowiska Zarządu Powiatu w przedmiotowej sprawie.  
  
Ad 7c) 
Zarząd zapoznał się z informacją Wydziału ABG dotyczącą miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego w Czachorowie. 
 
Ad 7d) 
Zarząd zapoznał się z informacją Wydziału ABG dotyczącą miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru farmy wiatrowej w obrębie gminy Pępowo. 
 
Ad 8) 
Omówienie tematu dotyczącego budżetu obywatelskiego.  
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Starosta poinformował, że w dniu 1 października br. odbyło się posiedzenie komisji opiniującej 
wnioski złożone do budżetu Powiatu Gostyńskiego na 2014 r. w ramach budżetu obywatelskiego.  
Łącznie wpłynęło 16 wniosków. Jeden wniosek Ponieckiego Stowarzyszenia Wędkarskiego 
PERKOZ wpłynął po wyznaczonym na 15 września terminie i nie był oceniany. Pozostałe wnio-
ski wpłynęły w terminie i na właściwych formularzach. Komisja oceniła 15 wniosków, stosując 
kryteria oceny określone przez starostę w karcie oceny projektu. 
Poszczególne projekty otrzymały następujące oceny: 

1. Lola Lynch kulturalnym promotorem Powiatu Gostyńskiego w Polsce i Europie - możliwość 
realizacji 7 głosów za, suma punktów 59. 

2. Kontynuacja budowy ścieżki pieszo-rowerowej z Elżbietkowa do Bielaw Pogorzelskich - 
możliwość realizacji 7 głosów za, suma punktów 55. 

3. Będzie bezpiecznie i sucho - budowa chodnika ok. 400 mb - możliwość realizacji 7 
głosów za, suma punktów 37. 

4. Chodnik w Łukaszewie, w kierunku Kobylina ok. 650 mb - możliwość realizacji 7 głosów 
przeciw, projektu nie oceniano. We wniosku nie uwzględniono kanalizacji i nie podano 
kosztów realizacji. 

5. Bezpieczna droga w naszych Gumienicach - możliwość realizacji 7 głosów przeciw, 
projektu nie oceniano. Brak szczegółowego kosztorysu, bardzo duże koszty z uwagi na 
duży zakres robót. 

6. Poprawa bezpieczeństwa uczestników ruchu drogowego w Borku - możliwość realizacji 4 
głosy za, 2 głosy przeciw, 1 nieobecny, suma punktów 35. 

7. Rekreacyjne zagospodarowanie terenów przy zalewie Jeżewo - możliwość realizacji 6 
głosów za, 1 nieobecny, suma punktów 85. 

8. Budowa chodnika w Kaczagórce ok 420mb - możliwość realizacji 6 głosów przeciw, 1 
nieobecny, projektu nie oceniano. Nie uwzględniono konieczności budowy kanalizacji, 
wjazdów i chodników. Koszty i zakres znacznie wyższe od podanych. 

9. Profilaktyka zdrowia psychicznego dziecka w wieku wczesnoszkolnym - możliwość 
realizacji 5 głosów za, 1 przeciw, 1 nieobecny, suma punktów 26. 

10. Remont ul. Strzeleckiej - możliwość realizacji 6 głosów przeciw, 1 nieobecny, projektu nie 
oceniano. Brak kosztorysu. 

11. Ścieżka rowerowa na odcinku Grabonóg - Gostyń - możliwość realizacji 6 głosów za, 1 
nieobecny, suma punktów 96. 

12. Budowa chodnika ul. Dworcowa w Piaskach ok. 254 mb. - możliwość realizacji 7 głosów za, 
suma punktów 82. 

13. Miasteczko ruchu drogowego przy ZSZ - możliwość realizacji 1 głos za, 6 głosów przeciw, 
projektu nie oceniano. Brak kosztorysu, teren niedostosowany do projektu. 

14. Polepszenie warunków pobytu pacjentów w szpitalu "Szpital przyjazny pacjentowi" - 6 
głosów przeciw, projektu nie oceniano. Wartość projektu niedoszacowana. Niezbędny jest 
szerszy zakres robót. Przed malowaniem konieczna jest wymiana instalacji tlenowych, 
alarmowych. 

15. Siłownia zewnętrzna przy ZSZ w Gostyniu - 7 głosów za, suma punktów 87. 
16. Projekt wpłynął 27 września, tj. po terminie i nie był opiniowany. 
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” zaproponował następujący podział środków w ramach 
budżetu obywatelskiego do projektu budżetu na 2014 r. : 
1. Ścieżka rowerowa na odcinku Grabonóg – Gostyń – 200 000,00 zł. 
2. Budowa chodnika ul. Dworcowa w Piaskach ok. 254 mb – 50 000,00 zł. 
3. Siłownia zewnętrzna przy ZSZ w Gostyniu – 30 000,00 zł. 
4. Rekreacyjne zagospodarowanie terenów przy zalewie Jeżewo – 10 000,00 zł. 
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5. Lola Lynch kulturalnym promotorem Powiatu Gostyńskiego w Polsce i w Europie – 
10 000,00 zł. 

Ponadto Zarząd postanowił, że powyższa propozycja zostanie przedstawiona Komisji Budżetu, Inwesty-
cji i Rozwoju Gospodarczego w celu wyrażenia opinii.  
 
 
Ad 9,10) 
W punktach „Informacja członków Zarządu z podejmowanych działań między posiedzeniami Za-
rządu” oraz „Wolne głosy i wnioski” głosu nie zabrano. 
 
Ad 11) 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta zamknął 118 posiedzenie Zarządu Powiatu. 
 
 
 

    Starosta Gostyński 
/-/ Robert Marcinkowski 

 

Członkowie Zarządu: 

1. Janusz Sikora    

2. Józef Czarnecki   

3. Kazimierz Musielak  

4. Jerzy Ptak  

 
Protokołowała: Joanna Bilińska 
 

 


